
Kino v lázních AURORA 

Ani parné  léto neodradilo naše klienty v lázních Aurora od návštěvy kina.  
 
S  promítáním jsme začali v polovině května po festivalu Anifilm. Na úvod jsme 
zvolili nejúspěšnější film loňského roku Po strništi bos. Promítalo se zdarma a 
představení navštívilo neuvěřitelných 150 diváků. Upřesňuji, že průměrná 
návštěvnost v českých kinech je 38 diváků na představení.  
 
Po dohodě s vedením lázní jsme další promítání zvolili podle obsazenosti 
společenského sálu na pondělky a soboty.  
 
Do konce srpna tedy kino odpromítalo 23 představení. Navštívilo nás 1697 
platících diváků a utržili jsme 173630Kč. V průměru každý film tedy shlédlo 74 
diváků. 
 
Nejnavštěvovanějším filmem se stala komedie Chata na prodej se 130 diváky. 
V závěsu se zatím drží letošní nejlepší česká komedie Tátova volha s 98 diváky 
na představení. 
 
Nové technické vybavení společenského sálu bylo také využito při konání 
kongresu a při besedě se sportovním komentátorem Petrem Vichnarem.   
  
Kino se tedy v lázních ujalo a podle návštěvností i překonalo očekávání. Jsme 
rádi, že můžeme našim klientům nabídnout i toto kulturní vyžití. Jsme lázně na 
pohybové ústrojí a mnoho našich klientů nemá možnost se dopravit do našeho 
kina ve středu města Třeboně. A to byl hlavní důvod pro zřízení kina v těchto 
lázních.  
 
Sloganem lázní je, že pohladí tělo i duši. Na tělo jsou jiná oddělení, ale duši se 
snaží pohladit dobrá kultura a tedy i naše kino. 
Co si závěrem přát? Snad ještě více spokojených diváků.   
  
 


